
Zapisnik 24. sjednice Skolskog odbora, odrlane u detvrtak 10. prosinc a2020. godine s

podetkom u 18,15 sati.

Prisutni: g. Velimir Ostojii, gda Vesna Palijan, g. Darko Bendi6, gda Vlasta Sori6, g. Dragi
Zerko i gda Majda Kovad.

Odsutni: g. Konrad PuSkarii.

Predsjednik SO pozdravlja prisutne i predlaic dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnika 23" sjednice SO
2. Odluka o zapo5ljavanju uditelja/uditeljice informatike
3. Izvje5de o utro5enim dodijeljenim sredstvima za nastavna sredstva i pomagala od

strane Ministarstva
4. Plan nabave 2a2027. godinu
5. Obavijest o potpunom gubitku radne sposobnosti radnice zaposlene na radnom mjestu

uditeljice u produZenom boravku
6. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. f) Na Zapisnik 23. sjednice nije bilo primjedbi te je jednoglasno usvojen.

Ad. 2) Na natjedaj za radno mjesto uditelja informatike na neodledeno nepuno rano
vrijeme koji je bio otvoren od 16. do24. studenog 2020.javi1e su se dvije nestrudne osobe.
Primljen je Sini5a Gruji6 koji vec 60 dana radi u Skoli kao uditelj informatike. S obzirom da se
radi o nestrudnoj osobi, od sutra ie podeti raditi na odredeno radno vriieme. sliede6ih 5
mjeseci. Odluka je prihva6ena jednoglasno.

Ad. 3) Primljeno je na znanje kako je Ministarstvo Skoli dodijelilo 28 800 kn za
nastavna sredstva i pomagala. Od toga se najveda svota potroSila na licence za uditeljske
kompjutore (oko 15 000 kn), nabavljena su 2 beLidna zvudnika (za tjelesni i glazbeni),
didaktidke igradke za potrebe strudne sluZbe, karte, knjige za knliLnicu (strudna literatura) i
lopte za tjelesni odgoj.

Ad. 4) Pnkazanje okvirni Plan nabave za202l. godinu podijeljen na23 to(ke. Odnosi
se prije svega na namirnice za Skolsku kuhinju, strudno usavrsavanje radnika, uredski
materijal, energiju, tekuie i investicijsko odrZavanje, sitni inventar, komunalne, zdravstvene.
intelektualne i osobne usluge te ostale tro5kove nuZne za funkcioniranje Skole. Istaknuto je
kako se kolidina namirnica za Skolsku kuhinju prepolovila s obzirom na to da nismo u svojoj
Skoli i da se udenicima vi5ih razreda ne nudi rudak. Takoder, s obzirom na to da nismo u
svojoj Skoli, pretpostavlja se da ie se troSak energije smanjiti. Osjetno se poveiava potrosnja
higijenskilr potrepstina pa se tako i planirana svota uveiala. poiavili su se i novi izd,aci. a to



obroci za udenike ntLihrazreda koje 6e Skola plalati OS Jabukovac (ukupno 210 000 kn za
razdoblje od 18.l. 2021. do 1 8.6. 2021.) i autobusni prijevoz za udenika do Skola Jabukovac i
Pantovdak (otprilike 72 000 kn tjedno).

Plan je usvojen jednoglasno.

Ad 5) Uditeljici Tanji Fotivec, zaposlenoj u produZenom boravku, koja je vei duZe
vrijeme na bolovanju, rzredenaje trajna nesposobnost za rad te od 30. 12.2020. ide u
mirovinu. Zbog toga je zalraLen zalrtjev za raspisivanje natjedaJa za dva radna mjesta za
uditeljice na neodredeno fiedno za mjesto uditeljice Fotivec, a drugo za mjesto ravnateljice
Galinovid koja je dobiia novi mandat).

Ad. 6) Pod todkom rMno nije bilo pitanja ni rasprava.

Sjednica je zavr1ilau 19,00 sati.

Zaprsnl(,ar:

Majda Kovad
flii nl{M-&- 14,\
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Predsiednik SO:


